

[View online](#)

Press Release

IBA and Jabil sign contract to install a Be-Wide X-ray solution in Mississippi, USA

Louvain-la-Neuve, Belgium, February 25, 2025 – [IBA](#) (Ion Beam Applications S.A., Euronext), the world leader in particle accelerator technology and electron beam and X-ray solutions for industrial irradiation, and Jabil Inc. a global leader in engineering, manufacturing, and supply chain solutions, announced today they have signed a contract for the installation of a Be-Wide X-ray solution in a greenfield site in Byhalia, Mississippi, USA, to expand Jabil's sterilization capabilities.

The Be Wide X-ray solution, powered by IBA's Rhodotron® accelerator, will enhance Jabil's portfolio, offering advanced high-scale sterilization technology for a diverse range of medical devices. It includes a full-size pallet conveyor, Beagle production line control system, and Building Safety System.

Jabil went on to state that this investment in IBA's Be Wide solution and their global network ensures efficiency, reliability, and scalability to meet global customer needs while maintaining high safety and compliance standards. It will allow them to support large-scale production with global capacity, quality, and integrated capabilities, including sterilization cycle documentation, logistics, and procurement.

Construction of the new Jabil facility is expected to be completed during the second half of 2026 and they expect full operational capability of the Be Wide

solution in late 2027. IBA will install and test the system, as well as train Jabil's team.

Mike Mahaz, Senior Vice President of Healthcare Division at

Jabil, commented: *"Jabil is pleased to partner with IBA to expand our sterilization services with industrial X-ray irradiation, strategically located near Memphis. IBA's expertise ensures our X-ray services will operate with the utmost care and quality."*

Thomas Servais, President of IBA Industrial Solutions, added: "We are proud to support Jabil Healthcare on this transformative step. Our Be Wide X-ray Solution not only expands their global sterilization capabilities but also ensures they have the latest in scalable irradiation processing for a complete range of products, meeting the growing demands of the medical device industry."

The typical price for a Be Wide X-ray solution with customization ranges from EUR 16 million to EUR 19 million, depending on the configuration and options.

ENDS

About IBA

IBA (Ion Beam Applications S.A.) is the world leader in particle accelerator technology. The company is the leading supplier of equipment and services in the fields of proton therapy, considered to be the most advanced form of radiation therapy available today, as well as industrial sterilization, radiopharmaceuticals and dosimetry. The company, based in Louvain-la-Neuve, Belgium, employs approximately 2,000 people worldwide. IBA is a certified B Corporation (B Corp) meeting the highest standards of verified social and environmental performance.

IBA is listed on the pan-European stock exchange Euronext (IBA: Reuters [IBAB.BR](#) and Bloomberg [IBAB.BB](#)).

More information can be found at: www.iba-worldwide.com

About JABIL

At Jabil (NYSE: JBL), we are proud to be a trusted partner for the world's top brands, offering comprehensive engineering, manufacturing, and supply chain solutions. With over 50 years of experience across industries and a vast network of over 100 sites worldwide, Jabil combines global reach with local expertise to deliver both scalable and customized solutions. Our commitment extends beyond business success as we strive to build sustainable processes that minimize environmental impact and foster vibrant and diverse communities around the globe. Discover more at www.jabil.com.

CONTACTS

Olivier Lechien

Corporate Communication Director

+32 10 475 890

communication@iba-group.com

ICR Healthcare

Amber Fennell, Angela Gray, Lucy Featherstone

+44 (0) 20 3709 5700

IBA@icrhealthcare.com

Communiqué de presse

**IBA et Jabil signent un contrat pour l'installation
d'une solution Be-Wide X-ray dans le Mississippi,
aux États-Unis**

Louvain-la-Neuve, Belgique, le 25 février 2025 - IBA (Ion Beam Applications S.A.), le leader mondial des technologies d'accélération de particules et des solutions d'irradiation industrielle par faisceau d'électrons et rayons X, IBA et Jabil Inc., un leader mondial dans les solutions d'ingénierie et de chaîne d'approvisionnement, ont annoncé aujourd'hui la signature d'un contrat pour l'installation d'une solution Be-Wide X-ray à Byhalia, Mississippi, États-Unis, afin d'accroître les capacités de stérilisation de Jabil.

La solution Be Wide X-Ray est une technologie de pointe en matière de stérilisation et est alimentée par l'accélérateur Rhodotron® d'IBA. Elle permettra à Jabil d'élargir le panel de produits à stériliser à une large gamme de dispositifs médicaux. La solution comprend un convoyeur de palettes, un système de contrôle de la ligne de production Beagle ainsi qu'un système de sécurité du bâtiment.

Pour Jabil, cet investissement dans une solution Be Wide d'IBA et leur réseau mondial leur procureront l'efficacité, la fiabilité et l'évolutivité nécessaires pour répondre aux besoins des clients partout dans le monde tout en maintenant des normes de sécurité et de conformité élevées. Cela leur donnera une capacité de production à grande échelle, de qualité, et qui tient compte des cycles de stérilisation, de la logistique et de l'approvisionnement.

La construction du nouveau centre de stérilisation de Jabil devrait être achevée au cours du second semestre 2026. La solution Be Wide devrait être pleinement opérationnelle fin 2027. IBA réalisera l'installation et les tests du système et assurera la formation des équipes de Jabil.

Mike Mahaz, vice-président senior de la division Santé de Jabil, a déclaré : « Nous sommes heureux de nous associer à IBA pour accroître nos services de stérilisation par irradiation avec des rayons X dans notre nouveau centre près de Memphis. L'expertise d'IBA nous garantit une grande efficacité et qualité de nos services d'irradiation. »

Thomas Servais, président d'IBA Industrial Solutions, a ajouté : « Nous sommes fiers d'accompagner Jabil Healthcare dans cette étape de

transformation qui leur permettra de répondre aux demandes croissantes de l'industrie des dispositifs médicaux. Notre solution Be Wide X-ray va accroître leurs capacités de stérilisation à l'échelle mondiale, et leur garantir également de disposer des dernières technologies en matière de traitement par irradiation d'une gamme complète de produits.»

Le prix usuel d'une solution Be Wide X-ray varie généralement entre 16 et 19 millions d'euros, selon la configuration et les options.

FIN

À propos d'IBA

IBA (Ion Beam Applications S.A.) est le leader mondial dans la technologie d'accélération de particules. La société est le principal fournisseur d'équipements et de services dans les domaines de la protonthérapie, considérée comme la forme la plus avancée de radiothérapie disponible aujourd'hui, ainsi que de la stérilisation industrielle, la radiopharmacie et la dosimétrie. L'entreprise, basée à Louvain-la-Neuve, en Belgique, emploie environ 2000 personnes dans le monde. IBA est une entreprise certifiée B Corporation (B Corp) qui répond aux plus hauts standards de performance sociale et environnementale.

La société est cotée à la bourse paneuropéenne Euronext. (IBA: Reuters [IBAB.BR](#) and Bloomberg [IBAB.BB](#)). Pour plus d'informations : www.iba-worldwide.com

À propos de JABIL

Chez Jabil (NYSE : JBL), nous sommes fiers d'être un partenaire de confiance pour les plus grandes marques mondiales, en leur proposant des solutions complètes d'ingénierie, de fabrication et de chaîne d'approvisionnement. Avec plus de 50 ans d'expérience dans de nombreux secteurs et un vaste réseau de plus de 100 sites dans le monde, Jabil allie une portée mondiale à une expertise locale pour fournir des solutions évolutives et personnalisées. Notre engagement va au-delà de la réussite commerciale, car nous nous efforçons de

mettre en place des processus durables qui minimisent l'impact environnemental et favorisent des communautés dynamiques et diversifiées dans le monde entier. Pour en savoir plus, consultez le site www.jabil.com.

CONTACTS

Olivier Lechien

Corporate Communication Director

+32 10 475 890

communication@iba-group.com

ICR Healthcare

Amber Fennell, Angela Gray, Lucy Featherstone

+44 (0) 20 3709 5700

IBA@icrhealthcare.com

ION BEAM APPLICATIONS SA
Chemin du Cyclotron 3
Ottignies-Louvain-la-Neuve, 1348
Belgium

Tel.: + 32 10 47 58 1 | Fax: + 32 10 47 58 10
E-mail: info-worldwide@iba-group.com | www.iba-worldwide.com
RPM Brabant wallon | VAT: BE 0428 750 985

Copyright © IBA SA 2025. All rights reserved
You can [update from this list](#) or [unsubscribe from all](#) IBA Communications.

